
Her er referatet fra FAU møtet 
 

• Deltagelse i FKFU:  

Jorunn C. Johannessen deltar på de to siste møtene dette skoleåret 

 

• Natteravn: 

Natteravn i Tønsberg sentrum er aktiv og går hver lørdag, men trenger flere som ønsker å være med. 
Interreserte kan sende meg en mail: svanekil@outlook.com. Jeg gikk med leder for natteravnene sist 
lørdag og han var litt skuffet over deltagelsen fra Teigar. 
 
 
Natteravn tilbud  på Teie er foreløpig ikke oppe å går. Det vil etterhvert bli arrangert et møte for de 
som er interessert og man kan melde interesse via denne 
linken:https://www.faerder.kommune.no/teigar-ungdomsskole/nyheter-fra-skolen/nyheter-fra-
skolen/pamelding-natteravn.31203.aspx 
 
Fint om alle kan informere om dette på facebooksiden til klassene. 
 
 

• Hvitebusser:  

Gjennomgikk forslaget til statsbudsjett og hadde en diskusjon rundt erfaringene foreldre har fra 
foregående år. Statsstøtte vil trolig ikke ha noe innvirkning på Færder kommunes holdning til å 
arrangere turer. Vi konkluderte ikke med noe siden dette blir arrangert av foreldre på utsiden av 
skolen. 
 

• Vinterkveld:   

Dato for skoleårets vinterkveld blir 30. januar. I forkant av vinterkveld blir det arrangert FAU møte 28 
januar. 
Katarina sender ut dreiebok med erfaringer fra arrangementet i fjor.  
 
Fint om man allerede nå informerer om at vi er avhengig av deltagelse fra foreldre for å gjennomføre 
et vellykket arrangement og at flest mulig holder av datoen. Vi trenger ca 4-5 fra hver klasse. 
Husk at dette ikke er et skoleball men et lavterskeltilbud med disco for alle elvene på Teigar. 
 
 
Neste møte blir 19.november kl 1830. Send gjerne inn saker og forslag til vinterkveld allerede nå! 
 
 

Mvh 
 
Lars Erik Svanekil  
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